
Skolebestyrelsesmøde

d. 1. februar kl. 16.30- 19.00

Tid: Beskrivelse:

I: Information

D: Drøftelse

B: Beslutning

H: Høring

Deltagere:

Olga, Hanne, Vicki, Anna, Barbara + suppleanter (Annemette Birkelund, Maria Panduro)

Kaspar Væver, Lotte Quist, Jakob Preuthun, Pia Diabelez

Viktor J (elevråd)

Fraværende: Mie, Cathrine Hauge (suppleant), Maj-britt

1. Præsentationsrunde
i bestyrelsen. Præsentation af de fremmødte.

JP gennemgår retningslinjer for arbejdet og retningslinjer for det, at
være en del af skolebestyrelsen.

2. Godkendelse af
referat fra sidste
møde

3. Orientering fra:
a. Formanden
b. Ledelsen
c. Elevrådet

a. Emner fra formanden

b. Emner fra ledelsen



d. Andre
- Oplæg ved Rikke Christensen, Clever Consulting for

personale den 8.3. Tilbud om oplæg for
forældrebestyrelse i forlængelse heraf kl. 17.00.
Positiv tilkendegivelse omkring mødedeltagelse.

- klasseloftet til sommer er 26 elever.

c. Emner fra Elevrådet.
- Aktivitetsdag 3/3 - Planlægger aktivitetsdag for

udskolingen på trivselsdagen den 3.3. Startet
kantineudsalg en gang om ugen. Ros til at
fællesområdet er lavet – forslag om at der også
gøres noget ved det på mellemtrinnet (flere steder
ser slidte ud – de gule bokse). Taler ansvarlighed
omkring de ting, der er indkøbt til skolen

- Drøftelse af valg til elevråd, hvor enkelte har
oplevelsen af ikke at kunne stille op flere år i træk.

d. Andre med orientering (Barbara) info fra møde i Lokalrådet,
Hanne dialogmødet før jul).
Barbara har deltaget i lokalrådsmøde og har haft en god
oplevelse med alle de gode drøftelser, der var på mødet. Er
blevet meldt ind i flere grupper i lokalråds-regi, der også
gavner skolen.
Der forventes omkring 100 nye boliger i området den
kommende årrække.
Barbara opfordrer elevrådet til at drøfte, hvad man kunne
ønske sig nede omkring søen i f.t. at det kan bruges i fritiden
også.
Tjek referatet på hjemmesiden - der er mange gode tanker
omkring byens udvikling.

Hanne har deltaget i dialogmøde med de øvrige
skolebestyrelser i kommunen. Det var et interessant møde -
der kan indhentes mange data om skolens elever, således vi
kan sætte mere målrettet ind.

4. Opsamling
arbejdsdag søndag

Der blev nedsat arbejdsgrupper.
Ledelsens opgave med at undersøge hjemmesidens muligheder viser
desværre, at siden ikke er sat op til at lave det på den måde, det var
ønsket (drop down), men der kan laves undersider.
Til næste møde er der udarbejdet ensartet ark indenfor de enkelte
punkter.
Kan eleverne byde ind med noget grafisk i f.t. folder, billeder eller
andet. Gruppen sender et par ord til personalet om, hvad de har af
ønsker til indhold til billeder mv., hvorefter der kan meldes retur, hvis
man har tid til opgaven i indeværende skoleår.

5. Principper fortsat Princip omkring Mobiltelefoner:
Princip for brug af mobiltelefoner i skoletiden.pdf

Princippet deles i to: selve princippet og efterfølgende skolens

https://drive.google.com/file/d/1Ye_obH61U1gPc7GUmiyor9x-MwPSoUrw/view?usp=share_link


råderum til at beskrive, hvad det betyder i dagligdagen på skolen.
Princippet rettes til, så det passer ind i den nye skabelon.
Der tilføjes en linje i princippet om, at telefonen afleveres ved
skoledagens start.
Ledelsen udarbejder et revideret princip. Det reviderede princip tages
op på næste møde til godkendelse.

ESU princippet: Princip for ESU-dag.pdf
Ønsker at ændre det til et princip for elevrådets arbejde (ESU ændres
til elevråd).
Elevrådet kommer med et udkast til princip.
Forslag om at elevrådet har en bod til byfesten for at vise byen om
skolens sammenhold på tværs af årgange.

Nyt princip omkring meddelelsesbogen:
Meddelelsesbogen Lindved Skole.docx

Drøftelse af hvad meddelelsesbogen er, og hvad det skal bruges til.
Kan formålet omformuleres i f.t. ordet dialog mellem skole og hjem, da
hjem ikke kan skrive ind i dokumentet.
Opbygningen af princippet er god, og vi ønsker fremad at alle
principper bygges op på den måde. Vi arbejder mod at alle principper
er på max en side.
Princip om Meddelelsesbogen godkendt.

+ evt. andet princip (Lejrskoler)
Drøftelse af princippet - hvad er det SKB gerne vil sende af signaler
i f.t. formålet med lejrskole/skolerejse.
Barbara, Vicki og Hanne kigger på et udkast til princippet.

6. Timefordelingsplan
samt plan og tanker i
forhold til skoleårets
planlægning.

Vejledende timetal gennemgås.
Drøftelse af hvor længe eleverne skal gå i skole (hvor mange dage til
15.00 i udskolingen).

7. årg.: der tilføjes en time til valghold, tages en time fra idræt,
h/d gl. ordning fjernes

8. årg.: der flyttes en idrætstime til valghold
9. årg. der fjernes en idrætstime og tilbydes idræt i valgfag.

10. Valg (formand,
næstformand, supl.
rækkefølge)

Barbara stiller op som formand og Mie stilles som forslag til
næstformand.

1. suppleant Anne-Mette
2. suppleant
3. suppleant

11. Punkter til
kommende møde

Næste møde 1. marts - punkter
Godkendelse af princip om “brug af mobiltelefon”.
Drøftelse af princip om “lejrskoler”.
Drøftelse af princip om “elevråd”

12. Lukket punkt

13. Evt. Der mangler rydning af stier og parkering ved sne og glatføre.

https://drive.google.com/file/d/1Kgwk7_iLaM4hX2SBClYh82kY9Lx2nEwo/view?usp=share_link
https://docs.google.com/document/d/14Pp8JFGD0e2mc-VtEL5Wb5FHH__ZeOWJ/edit?usp=share_link&ouid=110313375342363721384&rtpof=true&sd=true


Hjemmesiden mangler opdatering (fx. aktivitetskalender ligger
derinde fra 2019)


